

# Referat

Perioden 2022-2024

Møte nr: 12

**Styre:** Seksjonsstyret Sportsdans

**Dato:** 21.06.2023

**Tidspunkt:** 19:15 – 21:00

**Sted:** Teams

**Innkalling:** Jan Tore Jacobsen (JT), Johnny Olesen (JO), Andreas Trondal (AT), Siv Fjellmo-Grøndahl (SF), Frøydis Vangsnes (FV), Inger-Lise Husebø Lenning (IL)

**Frafall:** Hilde Kristiansen (HK)

Saks nr. / år	Hva saken gjelder / vedtak	Kommentarer:
	<b>1 Åpning</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Godkjenning av innkalling og referat 008, 009, 010, 011</li> <li>Saker til eventuelt.</li> <li>Inhabilitet i forhold til saker på saklisten.</li> </ul>	<b>Vedtak:</b> Utsettes til SD 013_22/24
	<b>2 Representasjonsuttak - for protokoll fra styreveggen</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Ingen</li> </ul>	
	<b>3 Digitale styrevedtak - for protokoll fra styreveggen</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>OPPRYKK SØKNAD FRA HILL</li> <li>OPPRYKK SØKNAD FRA NJS</li> <li>ANKE MOTTATT FRA NJS VEDTAK SAK 106_22/24</li> <li>OPPRYKK SØKNAD FRA NJS</li> </ul>	<b>Vedtak:</b> avslått
SAK 105_22/24		
SAK 106_22/24		<b>Vedtak:</b> avslått
SAK 107_22/24		

**Postadresse:** Norges Danseforbund, Postboks 5000, 0840 Oslo

**Besøksadresse:** Sognsveien 73, 0854 OSLO

**Organisasjonsnummer:** 971 483 911

**Fakturaadresse:** [971483911@autoinvoice.no](mailto:971483911@autoinvoice.no)

**E-post:** [dans@danseforbundet.no](mailto:dans@danseforbundet.no)

**Hjemmeside:** [www.danseforbundet.no](http://www.danseforbundet.no)

SAK 108_22/24	<ul style="list-style-type: none"> <li>• SØKNAD MOTTATT VEDR 4 UKERS KARANTENE v/ KLUBB/PARTNER BYTTE ELITE</li> </ul>	<b>Vedtak: vedtatt</b>
SAK 109_22/24	<ul style="list-style-type: none"> <li>• HMK POKAL</li> </ul>	<b>Vedtak: vedtatt</b>
SAK 110_22/24	<ul style="list-style-type: none"> <li>• VOKSEN ELITE AJS3.0 FRA SEMIFINALEN</li> </ul>	<b>Vedtak: vedtatt</b>
SAK 111_22/2	<ul style="list-style-type: none"> <li>• LENGDE PÅ DANSER NM 2023</li> </ul>	<b>Vedtak: vedtatt</b>
	<p><b>4 Oppdatering (WDSF, NIF, ND, Regionene, Strategiplan)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Oppdatering WDSF AGM</li> </ul> <p><b>5 Økonomi</b></p>	
Sak 103_22/24	<p><b>Evaluering av Dommerkomiteens arbeid [EVALUERINGSSAK] - Olesen, Johnny</b></p> <p>Det er jobbet etter strenge økonomiske rammer med å skaffe dommere til NS og NM. NM ble dyrt, men det var nødvendig sett plassering og tider. Dommerkomiteen har godt samarbeid og fordeling internt og er samkjørte. Det gjøres også et grundig arbeid for å sjekke dommeres tilhørighet og eventuell tilknytning til team for å unngå et dommerpanel som favoriserer enkelte par.</p>	
Sak 104_22/24	<p><b>PROSESS FOR SAKSGANG VED STYREVEDTAK [EVALUERINGSSAK] - Jan Tore</b></p>	

	<p>Prosess for saksgang ved styrevedtak skal gjøres på følgende måte; sak fremmes til leder som deretter fremmer til alle 5 stemmeberettigede før det gjøres vedtak.</p>	
Sak 112_22/24	<p><b>Ankesak mottatt fra HILL ang HNDS tildeling SFO [STEMMESAK] - Hilde Kristiansen</b></p> <p><u>Bakgrunn epost sent til Hilde Kristiansen:</u></p> <p>Hei Hilde</p> <p>Jeg ser at jeg har glemt å legge liste med medlemmene på forrige eposten (Se vedlagt).</p> <p>Vi søker då denne gangen kun for kurset for 1-3 klassinger kr 3500.</p> <p>Når det gjelder kurs for barn mellom 4-7 klasse ber jeg om en ny vurdering.</p> <p>4 klassingene som er med på kurset er SFO barna også (Født i 2013). Kan vi då søke tildeling for denne kurset som en del av høst 2023? Kurset har sin siste dag den 21.06.2023, men vi kan gjerne ha en ekstra kursdag i august hvis vi må</p> <p>Håper dette lar seg gjøre. Klubben sliter økonomisk og vi har regnet med disse midlene før vi startet med prosjektene.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Hilde må kontakte klubb og få en avklaring på alder og klasstrinn før det kan gjøres vedtak i saken.</li> </ul>	<p>Vedtak: utsatt da styret trenger å innhente mer informasjon før vedtak kan fattes</p>
Sak 113_22/24	<p><b>Evaluering av HNDS effekt og suksess - <a href="#">link</a> - [EVALUERINGSSAK] - Jan Tore</b></p> <p><u>Bakgrunn</u></p> <p>Medlemsvekst og investering er ikke økt i samme takt - hva må endres?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Det oppfattes at det ikke er like enkelt for alle klubbene å finne tilgjengelige trenerkrefter på</li> </ul>	

	<p>dagtid. Hvordan kan vi nå målet som er medlemsvekst til klubbene?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Viktig å få ut ny søknadsfrist snarest slik at klubbene som har mulighet kan søke til høsten.</li> <li>• Utarbeide et nytt konsept og sende til faggruppen. Den lokale gruppen ser på dette. Viktig å ha det klart før 1. mandag i oktober for å rekke frister.</li> </ul>	
Sak 114_22/24	<p><b>CDF 2023 [STEMMESAK] - Jan Tore</b></p> <p>Forslag at CDF utgår i 2023 da det er pågående utfordringer omkring medlemskap i WDSF.</p> <p>CDF er en svært dyr konkurranse å arrangere og grunnet den pågående prosessen med WDSF er det ønskelig å fokusere på nasjonale konkurranser og løfte disse inntil en avklaring er på plass.</p>	Vedtak: vedtatt
Sak 115_22/24	<p><b>Norway Dance Academy -&gt; Norwegian DanceSport Academy [EVALUERINGSSAK] - Jan Tore</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Anbefale lærekrefter på ulike nivå</li> <li>• Evaluerekonseptet HNDS, hvordan fungerer det? Er dette veien å gå?</li> </ul>	
	<b>12 Eventuelt</b>	
	<b>Møtet avsluttet 21:14</b>	